
Z á p i s n i c a    č .  1 

z 1. zhromaždenia starostov 

Spoločného obecného úradu so sídlom v Žitavanoch, 

konaného dňa 12. 4. 2013 v KSZ Žitavany 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

Miesto konania: Kultúrno-spoločenské zariadenie, Opatovecká 32, Žitavany 

Program:  1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Schválenie programu porady 

5. Organizácia chodu práce Spoločného obecného úradu (stránkové dni, 

doručovanie pošty,   prijímanie žiadostí, iné) 

6. Diskusia 

7. Záver 

 

 

Priebeh rokovania: 

 

K bodu č. 1   

Otvorenie 

 

Zhromaždenie starostov otvoril Juraj Obert, štatutár SOcÚ, privítal prítomných a odovzdal 

slovo Róbertovi Balkovi, zamestnancovi Spoločného obecného úradu, ktorý rokovanie 

následne viedol. Prítomných je 16 starostov obcí, združených v SOcÚ, zhromaždenie 

starostov je uznášaniaschopné. 

 

 

K bodu č. 2 

Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Bod uviedol Róbert Balko, zamestnanec SOcÚ. Za zapisovateľku bola navrhnutá Regina 

Kissová, za overovateľov zápisnice Slavomír Fabian a Róbert Šlehobr. 

Ing. Ľubomír Gahír prečítal znenie uznesenia k tomuto bodu. 

 

Zhromaždenie starostov SOcÚ so sídlom v Žitavanoch  určuje: 

a) za zapisovateľku Reginu Kissovú, 

b) za overovateľov zápisnice Slavomíra Fabiana a Róberta Šlehobrha. 

 

Za / proti / zdržal sa: 16 / 0 / 0 

 

 

 



K bodu č. 3 

Voľba návrhovej komisie 

 

Bod uviedol Róbert Balko, zamestnanec SOcÚ. Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí: 

Ing. Ľubomír Gahír – predseda, Ing. Jozef Magát – člen, Jaroslav Belúch – člen. 

Ing. Ľubomír Gahír prečítal znenie uznesenia k tomuto bodu. 

 

Zhromaždenie starostov SOcÚ so sídlom v Žitavanoch schvaľuje: 

návrhovú komisiu v zložení: Ing. Ľubomír Gahír – predseda, Ing. Jozef Magát – člen, 

Jaroslav Belúch – člen. 

 

Za / proti / zdržal sa: 16 / 0 / 0 

 

K bodu č. 4 

Schválenie programu porady 

 

Bod uviedol Róbert Balko, zamestnanec SOcÚ,  ktorý oboznámil prítomných s programom 

porady. 

Ing. Ľubomír Gahír prečítal znenie uznesenia k tomuto bodu. 

 

Zhromaždenie starostov SOcÚ so sídlom v Žitavanoch schvaľuje: 

program porady 1. zhromaždenia starostov Spoločného obecného úradu so sídlom 

v Žitavanoch. 

 

Za / proti / zdržal sa: 16 / 0 / 0 

 

 

K bodu č. 5 

Organizácia chodu práce spoločného obecného úradu (stránkové dni, doručovanie 

pošty, prijímanie žiadostí, iné) 

 

Bod uviedol Róbert Balko, zamestnanec SOcÚ,  ktorý oboznámil prítomných s návrhom 

chodu práce Spoločného obecného úradu v Žitavanoch na spracovanie a vybavovanie agendy, 

stránkové dni. Písomné spracovanie návrhu obdržali všetci prítomní. 

Počas prejednávania tohto bodu rokovania sa dostavili na zhromaždenie ďalší traja starostovia 

obcí (Skýcov, Obyce, Hostie). 

 

Pripomienky starostov k návrhu organizácie chodu práce Spoločného obecného  úradu: 

 Jaroslav Belúch, starosta Mankovce – nesúhlasí s elektronickým doručovaním 

písomností, obciam vzniknú vyššie náklady na rozmnožovanie a doručovanie listín, 

navrhuje doterajší systém distribúcie dokladov; 

 Eduard Kajaba, starosta Neverice – k bodu 3 návrhu – je potrebné dopredu určiť, ktoré 

dokumenty je potrebné skopírovať; Róbert Balko upresňuje – stanoviská dotknutých 

orgánov; 

 Róbert Šlehobr, starosta Zlatno – ustanovenie Zmluvy o zriadení SOcÚ by sa nemali 

meniť, ku koncu roku sa vypracuje vyúčtovanie; 

 Mgr. Tomáš Kolembus, starosta Skýcov – navrhuje elektronické doručovanie 

písomností pre urýchlenie konaní; 

 Mgr. Zita Koprdová, starostka Hosťovce – podporuje elektronické doručovanie pre 

zrýchlenie procesu; 



 Slavomír Fabian, starosta Martin nad Žitavou – navrhuje postupovať podľa Zmluvy, 

ku koncu roku vypracovať vyúčtovanie, podľa ktorého sa navrhne príspevok na 

budúce obdobie; za správnosť postupu v konaniach zodpovedajú zamestnanci 

Spoločného obecného úradu – zamestnanci SOcÚ konštatujú, že to vyplýva z ich 

pracovných povinností; 

 Ing. Juraj Farkaš, starosta Ladice – na SOcÚ nie je administratívna pracovníčka na 

vybavovanie poštovej agendy, potrebu vytvorenia pracovného miesta zhodnotíme na 

konci roka; 

 Ing. Ľubomír Gahír, starosta Velčice – podporuje distribúciu zásielok doterajším 

spôsobom; 

 Slavomír Fabian, starosta Martin nad Žitavou – pri poštovom doručovaní je potrebné 

zriadiť poštovú schránku na pošte; 

 Anton Segíň, prednosta Topoľčianky – podporuje elektronické doručovanie, je rýchle, 

efektívne, urýchli čas, ušetria sa poštovné náklady a náklady na pohonné hmoty, 

navrhuje kompletný spis odovzdať na spracovanie na SOcÚ a kompletný si ho 

spracovaný prevziať; 

 Ing. Kačalová – reakcia na pripomienku A. Segíňa – 1 spis musí byť na príslušnom 

obecnom úrade k nahliadnutiu pre dotknutých účastníkov konania; 

 Róbert Šlehobr, starosta Zlatno – podporuje elektronickú komunikáciu, avšak pri 

príspevku 0,80 €/obyv. a zároveň vyšších nákladoch jednotlivých obcí je potrebné ku 

koncu roku urobiť vyúčtovanie a novú kalkuláciu; 

 Juraj Obert – starosta Žitavany: 

o  na stránke www.zitavany.sk je vytvorená podstránka SOcÚ so základnými 

informáciami (telefón, zmluvy, faktúry), 

o  na príspevku 0,80 €/obyv. sa zúčastnené strany dohodli v zmysle Zmluvy, je 

predpoklad pokrytia nákladov na SOcÚ, 

o  v Zmluve je uvedené číslo účtu, na ktorý je potrebné poukazovať  príspevky, 

o  Zmluvu o zriadení spoločného obecného úradu a nájomnú zmluvu obdržali 

všetci prítomní, 

o  návrh organizácie chodu práce vypracovali zamestnanci SOcÚ, doporučuje ho 

schváliť; 

 Róbert Šlehobr, starosta Zlatno – navrhuje na web stránku SOcÚ uverejniť všetky 

univerzálne tlačivá; 

 Mgr. Zita Koprdová, starostka Hosťovce – navrhuje kompromis, napr. spracovanie 

drobných stavieb zamestnancami SOcÚ a kompletná administratíva sa môže 

spracovávať na obciach. 

 

Na návrh Jaroslava Belúcha, starostu obce Mankovce, zhromaždenie pristupuje k hlasovaniu 

o návrhu výluky bodov č. 4, 5 a 6  z „Návrhu organizácie chodu práce SOcÚ“: 

 

Zhromaždenie starostov SOcÚ so sídlom v Žitavanoch schvaľuje: 

výluku bodov č. 4, 5 a 6 z  „Návrhu organizácie chodu práce Spoločného obecného úradu 

v Žitavanoch na spracovanie a vybavovanie agendy, stránkové dni“. 

 

Za / proti / zdržal sa: 5 / 14 / 0 

 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

 

http://www.zitavany.sk/


Predseda návrhovej komisie Ing. Ľubomír Gahír predkladá návrh na hlasovanie na schválenie 

„Návrhu organizácie chodu práce SOcÚ“ s výlukou bodu č. 3: 

 

Zhromaždenie starostov SOcÚ so sídlom v Žitavanoch schvaľuje: 

Návrh organizácie chodu práce Spoločného obecného úradu v Žitavanoch na spracovanie 

a vybavovanie agendy, stránkové dni, okrem bodu č. 3. 

 

Za / proti / zdržal sa: 15 / 4 / 0 

 

K bodu č. 6 

Diskusia 

 

 Juraj Obert, starosta obce Žitavany, predkladá návrh na voľbu členov revíznej komisie, 

navrhnutí sú Bc. Peter Štepianský, Slavomír Fabian a Ing. Ľubomír Gahír.  

Ing. Ľubomír Gahír predniesol znenie uznesenia k tomuto bodu. 

 

Zhromaždenie starostov SOcÚ so sídlom v Žitavanoch schvaľuje: 

revíznu komisiu SOcÚ v zložení: Bc. Peter Štepianský, Slavomír Fabian a Ing. Ľubomír 

Gahír. 

 

Za / proti / zdržal sa: 19 / 0 / 0 

 

 Róbert Šlehobr, starosta Zlatno – zdôrazňuje, že po uplynutí kalendárneho roku bude 

potrebné vypracovať vyúčtovanie SOcÚ; 

 Ing. Ľubica Kačalová – v minulosti na SOcÚ v Zlatých Moravciach boli zamestnané 2 

administratívne pracovníčky, v prípade potreby je možné pracovné miesto pre 

vybavovanie poštovej agendy obsadiť uchádzačmi o zamestnanie napr. na 

absolventskú prax; 

 Mgr. Zita Koprdová, starostka Hosťovce - finančné prostriedky na prenesený výkon 

štátnej správy obce zatiaľ neobdržali, vyzýva k poukázaniu príspevkov na účet SOcÚ. 

 

K bodu č. 7 

Záver 

 

Juraj Obert, štatutár SOcÚ, poďakoval prítomným za účasť a ukončil zhromaždenie starostov. 

 

Žitavany, dňa 15. 4. 2013 

 

 

Zapisovateľ: Regina Kissová, v. r. 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Slavimír Fabian, v. r.       Róbert Šlehobr, v. r. 

 

 

 

Juraj Obert, v. r. 

štatutár SOcÚ 


